
Evanjelická spojená škola, Komenského 10, 031 01  Liptovský Mikuláš 

 

ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA RADY RODIČOV  

 

Dátum konania:               20.10.2022  o 16.30 h 

Miesto konania: Auditórium ZŠ 

Prítomní:  PaedDr. Jana Chaloupková – riaditeľka ESŠ 
   Petra Labajová Kubištová – predseda Rady rodičov pri ESŠ 
   + zástupcovia rodičov jednotlivých tried gymnázia a ZŠ (viď prezenčná listina) 
 
Program:                 1.Otvorenie 
                                            2. Informácie z vedenia školy 
                                            3. Voľba do výboru RRZ 
                                            4. Schválenie rozpočtu na rok 2022/2023 
                                            5. Diskusia/rôzne 
__________________________________________________________________________________ 

 

1. Stretnutie otvorili p. riaditeľka Jana Chaloupková, PaedDR. a predsedkyňa Rady školy Petra Labajová 

Kubištová, privítali prítomných a informovali o programe stretnutia. 

 

2. Pani riaditeľka v úvode stručne oboznámila o informáciách z vedenia školy. Aktuálny počet študentov na 

gymnáziu a základnej škole je 898 detí. Školu navštevujú aj žiaci z Ukrajiny, niektorí pokračujú v štúdiu na 

našej škole po ukončení predchádzajúceho ročníka, niektorí štúdium ukončili a pribudli aj noví žiaci. Ďalej 

pani riaditeľka informovala, že počas septembra bolo žiakmi odovzdaných 611 poukazov na záujmové 

krúžky, ktorých celková hodnota dosiahla sumu 19 522€. Jedná sa o aktivity financované prostredníctvom 

týchto poukazov, ktorých obsah je zameraný na záujmovú, rekreačnú, telovýchovnú a spoločenskú 

činnosť žiakov. Obsah činností je odlišný od učebných osnov. Poskytovaný rozsah je najmenej 60 hodín v 

školskom roku. Pre školský rok 2022/2023 sa otvára 39 záujmových krúžkov, pričom každé dieťa si môže 

zvoliť 2 z nich. Krúžky budú prebiehať v čase od 14:00 hod. Informácie pre rodičov budú prezentované 

prostredníctvom EduPage. Zo získaných financií budú uhrádzané mzdy učiteľov, prevádzkové náklady 

priestorov a materiálno-technické zabezpečenie krúžkov. 

Dňa 14.10.2022 sa konalo divadelné predstavenie „LEONARD“ k 30. a 20. výročiu Evanjelickej spojenej 

školy. Pani riaditeľka poďakovala za účasť a ocenila netradičnú formu spracovania tohto predstavenia. 

Ďalej informovala, že stužkové slávnosti opäť po pandemickom období prebiehajú.  

Škola sa zapojila do výzvy Ministerstva školstva pre lepšiu dostupnosť, prístupnosť aj rozširovanie kapacít 

v regionálnom školstve. Projekt debarierizácie v hodnote 130 000€ je spracovaný na realizáciu výstavby 

výťahu a prepojenie hlavnej budovy s telocvičňou. Jedná sa o projekt bez finančnej účasti s dobou 

realizácie do 30.6.2025. O realizácii projektu už prebehli prvé rokovania s dodávateľskými firmami Hlina 

s.r.o. a Výťahy OTIS s.r.o. 



Počítačová učebňa je vybavená 32 počítačovými zostavami. Tie už sú morálne opotrebené, zastarané 

a vyžadujú v krátkom čase výmenu za novšie modely počítačových zostáv. Nezisková organizácia 

Evaljelickej spojenej školy „SIRIUS“ zo svojich prostriedkov zabezpečí 4 nové počítačové zostavy. Pani 

riaditeľka vyslovila prosbu na rodičov, ktorí majú akúkoľvek možnosť pomôcť vynoviť počítačovú učebňu, 

aby tak urobili.  

Rodičovské združenia k začiatku školského roku 2022/2023 prebehli všetky, s účasťou rodičov 78,4%. 

V prváckych triedach bola účasť takmer 100%. 

Pani riaditeľka sa vyjadrila k pripomienkam rodičov jednotlivých tried, ktoré boli predostreté na riešenie: 

1.B trieda:  vyhlásenie o bezinfekčnosti  pre rodinného príslušníka sa do EduPage nedá zapracovať 

2.B trieda:  korčuľovanie bude prebiehať od októbra 2022 

5.A trieda:  problém so sršňami/osami sa bude neodkladne riešiť 

5.B trieda:  pre žiakov s intoleranciou sa aktuálne hľadá riešenie pre ich stravovanie; je možné 

požiadať o ohriatie prineseného jedla v kuchyni; škola sa bude kontaktovať s firmou 

schopnou zabezpečiť stravovanie pre žiakov s potravinovou intoleranciou a zistí 

možnosti, o ktorých bude následne informovať 

5.C trieda:  budú inštalované poistky na vyklápacie okná  

6.A trieda:  požiadavka na zriadenie školskej dielne bola zamietnutá z dôvodu nedostatku priestorov 

požiadavka na lyžiarsky výcvik pobytovou formou sa bude riešiť operatívne a nie je 

možné dať pevný prísľub, nakoľko sa jedná o personálne aj technicky náročnú 

koordináciu; pani riaditeľka včas upovedomí rodičov žiakov dotknutých tried 

o možnostiach 

kvarta:  dopĺňanie papierových utierok na toalete sa zmenilo na dopĺňanie papierových utierok 

do tried vo frekvencii 1x za 2 týždne; cieľom je, aby sa predchádzalo upchávaniu 

kanalizačného potrubia na toalete a následným častým výjazdom servisnej  služby. 

septima: k problému s ISIC kartami došlo na strane sprostredkovateľa ISIC kárt, kedy nespracovali 

kôli technickým problém dáta odoslané z našej školy; zároveň ďalším z možných 

problémov v iných prípadoch môže byť skutočnosť, že čip v kartách po určitej dobe 

expiruje a treba o vydanie karty požiadať nanovo a túto skutočnosť si musia preveriť sami 

žiaci 

II.A5 trieda: sťažnosť, že upratovanie nebolo realizované denne bola preverená, avšak nedošlo 

k potvrdeniu podozrenia 

 žiaci neveria uzamykateľným skrinkám a veciam v nich, a teda že veci v nich sú bezpečne 

uložené: pokiaľ by došlo ku krádeži, treba túto skutočnosť neodkladne nahlásiť a bude sa 

riešiť v zmysle platnej legislatívy; škola neodporúča nosiť do školy a ukladať do skriniek 

príliš hodnotné veci, prípadne zvážiť možnosť poistenia proti krádeži  

 žiaci namietali príliš veľa triednických hodín, avšak tieto majú okrem iného za cieľ lepšie 

sa poznávať, utužovať kolektív a tiež kladú dôraz na duševné zdravie žiakov 



II.B5 trieda: inštalácia kamerového systému (verejné priestory, chodby, priestor skriniek a kabinetov) 

sa zvažuje, pani riaditeľkou boli prizvaní pracovníci odbornej firmy, ktorá zistí technické 

možnosti, finančnú a administratívnu náročnosť a vypracuje ponuku, o ktorej sa 

následne rozhodne 

IV.B5 trieda: pripomienka k školskému poriadku sa zdá neopodstatnená, lekár sa má navštevovať 

predovšetkým v čase mimo vyučovania, nastávajú však situácie kedy to nie je možné, 

vtedy sa to nepovažuje za porušenie školského poriadku 

 

3. Do výboru Rady rodičov boli navrhnutí: 

Predseda:   Petra Labajová Kubištová (5.B) 

Podpredseda:   Doc. Phdr. Markéta Rusnáková PhD. (II.B5) 

Hospodár RR:   Zuzana Karabínová (III.B5) 

Revízna komisia:  Ing. Dana Hozová (1.A) 

    Dagmar Dokoupilová (sekunda) 

Zástupca pre stravovanie: Gabriela Frniaková (5.A, I.A5) 

Správca:   Ing. Tibor Patay (IV.B5) 

Zapisovateľ:   Petra Erhardtová (1.B) 

 Prebehla krátka diskusia o navrhovaných členoch Rady rodičov a títo boli jednohlasne zvolení. 

 

4. Hospodárka p. Karabínová informovala členov o hospodárení v minulom školskom roku a o rozpočte pre 

školský rok 2022/2023, ktorý tvorí prílohu tejto zápisnice. Rozpočet bol dôkladne spracovaný a vychádza 

z reálnych potrieb a požiadaviek na budúce udalosti a aktivity. Po podrobnom oboznámení sa 

s rozpočtom a diskusii bol tento jednohlasne prijatý. 

V ďalšej diskusii sa rodičia informovali, v ktorej banke má Rada rodičov založený účet  a či v prípadne 

zmeny banky nebude možné ušetriť na poplatkoch. Hospodárka p. Karabínová informovala, že danú tému 

preverí a o výsledoku v tejto téme bude informovať Radu rodičov na najbližšom zasadnutí. 

 

5. Prebehla diskusia o komunikácii členov Rady rodičov. Dohodlo sa zriadenie uzatvorenej skupiny 

v aplikácii What´s Up.  

Zároveň si členovia Rady rodičov dali za úlohu kontaktovať rodičov a triedneho učiteľa svojej triedy 

a zistiť informácie, pripomienky a podnety k stravovaniu v školskej jedálni najneskôr do 30.11.2022, 

nakoľko je niekoľko otázok ohľadom stravovania, tak aby sme pozbierali všetky námety, podnety naraz, 

a následne posunieme tieto informácie p. Riaditeľke. 

 

 

 

 



      Ďalej sa dohodlo, že v čase podávania daňových priznaní za rok 2022 budú členovia Rady rodičov    

      prostredníctvom správ v EduPage informovať rodičov o možnosti poukázania 2% dane neziskovej  

      organizácii školy SIRIUS n.o. zaslaním potrebného vyplneného tlačiva, aby sme aj my čo najviac pomohli   

      k získaniu finančných prostriedkov našej škole, ktoré budú využité pre naše deti. 

 

      Stretnutie ukončila, poďakovala za účasť a spoluprácu predsedkyňa Petra Labajová Kubištová. 

 

 

 

 

             V Liptovskom Mikuláši dňa 24.10.2022    

             zapísala: Petra Erhardtová  

 

 

               


